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Budowa nowej oczyszczalni ścieków i skanalizowanie aglomeracji miasta – te dwa
tematy interesowały najbardziej uczestników środowego (29 czerwca 2016 r.)
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zebrania mieszkańców osiedla Obrońców Mławy w sali Szkoły Podstawowej nr 4.

Goszczący na zebraniu burmistrz Sławomir Kowalewski poinformował mieszkańców o
podjętych dzień wcześniej podczas sesji rady miasta uchwałach związanych ze
wspomnianymi inwestycjami. Pierwszy z dokumentów dotyczył rekompensowania
mieszkańcom z budżetu miasta 50 proc. podwyżki opłat za ścieki, wprowadzonej w
związku z budową nowej oczyszczalni (więcej szczegółów na ten temat:
http://www.mlawa.pl/sites/default/files/articles/import/miasto-zrekompensuje-
mieszkancom-50-procent-podwyzki-oplaty-za-scieki.html). Drugi natomiast – budowy
kanalizacji sanitarnej w obrębie tzw. Aglomeracji Mława, na którą miasto otrzymało
dofinansowanie w wysokości ok. 14 mln zł z Programu Operacyjnego Infrastruktura i
Środowisko 2014-2020 (szczegóły:
http://www.mlawa.pl/sites/default/files/articles/import/jest-dofinansowanie-na-
kanalizacje-wkrotce-oglosimy-przetarg_0.html).  

Burmistrz przypomniał uczestnikom zebrania, że po wybudowaniu w pasach
drogowych kolektorów sanitarnych wraz z przykanalikami, mieszkańcy posesji będą
musieli się do nich przyłączyć – tak, aby został spełniony nakładany przez Unię
Europejską wymóg. – A co się stanie, jeśli ludzie się nie podłączą? – dociekała jedna
z pań. – Będą dotkliwe kary dla miasta – odpowiedział Sławomir Kowalewski.
Zachęcał, aby rozmawiać na ten temat z mieszkańcami i uświadamiać im tę
konieczność. Tym bardziej że burmistrz postara się, aby złagodzić im tę uciążliwość.
– Będę dążył do tego, żeby wykonawca rozłożył im płatności na raty. Dofinansować
tego nie można, gdyż chodzi o prace na prywatnych działkach – wyjaśniał.

Sławomir Kowalewski prosił też mieszkańców o wyrażanie opinii na temat Mławskiej
Komunikacji Miejskiej. – Umowa z przewoźnikiem kończy się w październiku 2017
roku. Jeśli mieszkańcy wyrażą zapotrzebowanie, będziemy chcieli podpisać następną
na kolejne dziesięć lat – mówił.

Podczas zebrania mieszkańcy zgłosili burmistrzowi kilka potrzeb dotyczących ich
osiedla. W niektórych z tematów udzielał im od razu wyjaśnień, w innych zachęcał
do indywidualnych spotkań.

Miłym akcentem było późniejsze spotkanie Sławomira Kowalewskiego z
przebywającymi na terenie parafii pw. św. Jana Kantego pielgrzymami, pamiątką
którego jest wspólna fotografia.
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